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Concept 
Besluitenlijst van de vergadering van de commissie Samenleving 

d.d. 31 januari 2019 
 

Van deze vergadering is een geluidsopname beschikbaar op het internet. 
 
Aanwezig: 

 
Voorzitter: 
 

 
de heer. S. Vliegen 
 

 Commissieleden: Vaste leden commissie Samenleving: 
Dhr. W.M.G. van Dinther 
Mevr. D.A.M.J. Limpens-Curvers 
Dhr. L.J.M. Handels 
Dhr. J.H.G. Zinzen  
Mevr. P.A.M.E Crombag 
Mevr. M.B.P. Wetzels-Aben 
Dhr. J.M.S. Esser 
Dhr. L.J.G. Vliegen 
Mevr. M.C.G. Veldman-Mertens 
Dhr. C. Faessen 
 
Reserve leden commissie Samenleving: 
Mevr. M.J.E. Scheepers-Boumans 
Dhr. P.J.W.M. van Dinther 
Dhr. B. Zinzen 
 
Vaste leden commissie Leefomgeving: 
Dhr. P.J.C. Sullot (ged.) 
Mw. C.H.A. Bruls 
 
 

 Collegeleden: Burgemeester W. Houben (ged.), wethouders R. Braun (ged.) en  
H. Coenen 
 

 Plaatsvervangend 
griffier: 

mevr. A. Hoven 

   
 Ambtelijke/externe 

ondersteuning: 
Mevrouw de Gijsel 
Dhr. M. Ritzen 
Dhr. J. Vernaus 
Dhr. J. Pasman 
 

Afwezig/ 
afgemeld: 

 Dhr. T.J.M.H. Vroemen 
Dhr. L.A.J. Sporck  
Mw. M.A.C.H. Treur-Frumau 
Mw. S. Dormans 

1.  Opening 

De voorzitter opent de vergadering om 19.30 uur. 
1.1  Afmeldingen 

De griffier is afgemeld, zij wordt vervangen door de plaatsvervangend griffier: mevrouw A. Hoven. 
Verder hebben zich afgemeld de heer L. Sporck, mevrouw M. Treur-Frumeau en de heer T. Vroemen. 

1.2  Mededelingen  
Er zijn geen mededelingen. 

1.3  Insprekers 
Geen. 
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2.  Vaststellen  

2.1  Vaststellen agenda 
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld. 

2.2  Vaststellen besluitenlijst van de vergadering van 22 november 2018 
De besluitenlijst van de vergadering van 22 november 2018 wordt ongewijzigd vastgesteld. 
 
M.b.t. het overzicht vragen/toezeggingen: 
 
Wethouder Braun zegt toe: naar aanleiding van de vraag van dhr. J. Zinzen: dat als dhr. Sporck/de 
fractievoorzitter van VA de vraag inzake de toezegging op pagina 5 ‘Subsidie voor leden Stichting?’ nog 
een keer via de mail laat toekomen, hoe deze precies bedoeld is, deze schriftelijk te beantwoorden. 
 
Wethouder Coenen zegt toe: naar aanleiding van de vraag van de heer P. van Dinther wat de reactie 
was van de cliëntenraad van Kompas t.a.v. het Beleidsplan werk, inkomen en zorg om de reactie van de 
cliëntenraad schriftelijk beschikbaar te zullen stellen. 
 
Wethouder Coenen zegt toe: naar aanleiding van de aanbeveling van mevrouw Crombag om ook het 
Maatschappelijk Platform, als adviesorgaan van de raad, om advies te vragen over het Beleidsplan, na 
te gaan of op grond van de regelgeving ook het Maatschappelijk Platform om advies kan worden 
gevraagd. 
 

3. Presentatie Voortgang Open Club Klimmen 
Er wordt een presentatie gegeven over de voortgang van de Open Club Klimmen. 
 
Wethouder Braun beantwoordt de gestelde vragen met ondersteuning van de heer Ritzen en de heer Vernaus. 
 
Wethouder Braun zegt toe: naar aanleiding van de vragen van de heer B. Zinzen en de heer Faessen dat de 
review inclusief financieel eindplaatje van fase 1 beschikbaar zal worden gesteld. 
 
Wethouder Braun zegt toe: naar aanleiding van een vraag van de heer Faessen dat de begroting van fase 2 
aan de commissie en de raad zullen worden voorgelegd. 
 
Wethouder Braun zegt toe: naar aanleiding van een vraag van de heer Faessen dat de ontwikkeling van de 
binnenruimten en de verdere ontwikkeling van de buitenruimte aan de commissie zullen worden voorgelegd. 
 
Wethouder Braun zegt toe: naar aanleiding van een vraag van de heer Sullot dat, zodra duidelijk is op welke 
wijze de bouw wordt aanbesteed, de commissie daarover zal worden geïnformeerd. 
 
4.   Raadsvoorstellen 

4.1  Herbenoeming voorzitter Rekenkamercommissie Voerendaal 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
Mevrouw L. Schouterden met ingang van 4 maart 2019 te herbenoemen tot voorzitter van de 
Rekenkamercommissie Voerendaal voor een periode van vier jaar. 
 
De plaatsvervangend griffier beantwoordt de gestelde vragen. 
 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

4.2  Verlenging benoeming accountant 
Aan de orde is het volgende concept raadsbesluit: 
De benoeming van RSM Nederland Accountants als accountant voor de accountantswerkzaamheden 
voor de boekjaren 2015 tot en met 2017 die op 5 juli 2018 met 1 jaar verlengd is, nogmaals met 1 jaar 
te verlengen. 

 
Het raadsvoorstel is voldoende toegelicht en de beraadslaging wordt gesloten. 

5. Ter Bespreking 
 

5.1  Bestuursrapportage 3e kwartaal 2018 Kompas 

  Wethouder Coenen beantwoordt de gestelde vragen met ondersteuning van mevrouw De Gijsel. 
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Wethouder Coenen zegt bij monde van mevrouw De Gijsel toe: naar aanleiding van de vraag van mevr. 
Scheepers: dat nagevraagd zal worden hoe samenwerking met Tempo team tot stand is gekomen 
(aanbestedingsvorm of een 1-op-1 contact) en welke contractduur is afgesloten. 

Wethouder Coenen zegt bij monde van mevrouw De Gijsel toe: naar aanleiding van de vraag van de 
heer J. Zinzen inzake het resultaat van handhaving (pagina 3) dat nagevraagd wordt in hoeveel 
gevallen er oneigenlijk gebruik van een uitkering is geconstateerd. 

Wethouder Coenen zegt  bij monde van mevrouw De Gijsel toe: naar aanleiding van de vraag van de 
heer B. Zinzen om in tabel 4.2.4 op pagina 9 de regel Arb. Dienstbetr./uitk. Ziekte in twee aparte regels 
uit te splitsen, na te vragen of dit voortaan uitgesplitst kan worden.  

Wethouder Coenen zegt bij monde van mevrouw De Gijsel toe: dat indien de heer Esser schriftelijk de 
concrete vraag over de negatieve getallen die staan in de tabel op pagina 5 stelt, deze door te leiden 
naar Kompas ter beantwoording. 

Wethouder Coenen zegt bij monde van mevrouw De Gijsel toe: naar aanleiding van de vraag van de 
heer P. van Dinther wat er is gebeurd waardoor in de tabel van Voerendaal op pagina 8 een horizontale 
lijn is weergegeven: dit na te vragen. 

Wethouder Coenen zegt bij monde van mevrouw De Gijsel toe: naar aanleiding van de vraag van mevr. 
Crombag naar het absolute aantal van cliënten die in de schuldhulpverlening zitten, dat dit nagevraagd 
zal worden.  

6. Informatief 
 

6.1 Terugkoppeling lopende projecten en gemeenschappelijke regelingen 

 Mevr de Gijsel meldt dat per 1 jan 2019 de samenwerking met JenS op het gebied van de basishulp 
jeugd van start is gegaan. Sindsdien is op een aantal momenten overleg gevoerd tussen JenS en de 
gemeente. De eerste ervaringen zijn positief.  

 
7. Sluiting 
 
De voorzitter sluit de vergadering om 21.55 uur. 


